
 
Bestuursvergadering Dorpsraad 4 april 2022 
  
Aanwezig: Otto van Harmelen, Marije Alma, Wilja Klein Teeselink, Paul Wiegerinck, Niels 
Heemskerk 

Afwezig: Pam van ’t Hof (buitenland) 

Inloop: 

• Saskia Wery en Martijn Koene, leerkrachten Vullerschool 
• Joke Lubberdink, zorg&welzijnscoördinator Gorssel 
• Saxionstudenten Deventer: Job Aleven, Pieter Bouwman: stedenbouwkundig 

ontwerpen. Regio Arnhem/Nijmegen 
Agenda: 

1. Milieu educatie centrum Gorssel. 
Leerkrachten Martijn en Saskia van de Vullerschool vertellen enthousiast over hun plan: Een 
Milieu Educatie centrum voor Gorssel.  Nu al heeft ieder kind van groep 5 t/m 8 een eigen 
schooltuintje. Met doe-onderwijs kan je ook kerndoelen halen en met natuuronderwijs kennis 
halen. Leren door te doen. Kinderen onthouden beter, zijn meer gefocust. Rekenen gaat ook 
vooruit. 

Maar: nu maar 1 school. Toekomst: Een milieu educatie centrum in Gorssel maken. In principe 1 
à 2 keer per week gaan kinderen erheen. Sommigen doen meer. In de praktijk meten en weten. 

Vraag aan DR: wij hebben plan (groot plan) nu moet de uitwerking komen. Gefaseerd wegzetten. 
Samenwerken met bv. Zozijn. Met Bob van ’t Klooster (D66) gesproken, zijn speerpunt: iedere 
school een schooltuin. 

Otto: DR gaat contacten gebruiken, informeren, bij de ALV  geven Martijn en Saskia een 
presentatie van hun plan. 

• Actie: Uitnodigen Saskia en Martijn ALV 
2. Joke Lubberdink, Zorgcoördinator 

Joke heeft succesvolle seniorenmiddag georganiseerd, 50 deelnemers. Bedoeling is om dit 
wekelijks te organiseren. 5 mensen zijn met auto opgehaald door Henk Veenendaal. 

Joke helpt nu ook een vrouw met een traplift, inschakelen WMO, man in het ziekenhuis. Goed 
contact met ’t Baken.  Ook al vrijwilligers die meewerken. 

3. Onderzoek van 2 Saxionstudenten: analyse van Gorssel. Inventarisatie van 
gebouwen in Gorssel. Oudere huizen in centrum. Onderzoeken ook hoe de 
verbindingen zijn met de N348, aansluiting wegen. Wat is goede locatie voor bv. 
school, hoe behoud je groene longen: niet zoveel mogelijk huizen op 1 plek, 
maar kwaliteit ipv kwantiteit. Vervolg: locaties onderzoeken. Swot analyse 
maken. (Bedreigingen en kansen) die worden ook getoetst bij de Dorpsraad. 7 
juni klaar, misschien 2 juni iets vertellen over hun onderzoek en bevindingen. 
Otto wil dit ook opnemen in nieuwe dorpsplan. Leuke is dat deze jongens ‘out of 
the box’ denken, niet hiervandaan komen. 

4. Sponsoring Buitenkunstig €500,- 
5. Boek: Met het oog op Gorssel: er zijn drie exemplaren gedrukt, ziet er prachtig 

uit. We zijn onder de indruk… DR bekostigt de helft, dat is rond de €3500,- De 
gemaakte winst wordt geherinvesteerd in kunst voor Gorssel. Kan er nog iemand 
naar layout & lettertype kijken qua interlinie en opmaak. 

6. Oekraïne. Nico Meerburg en Gerben Algera zijn druk met inventariseren en 
coördineren. Een idee is om in Bloemenkamp mensen op te vangen. 



Appartementen zijn leeg, moeten als het zover komt ingericht. Niels merkt wel op 
dat we de starters (qua woningzoeken) niet moeten vergeten, die waren tenslotte 
ook welkom in de Bloemenkamp voor 2 jaar. Wellicht is 50/50 een idee? 

7. DR zegt steun toe en communicatie over dit onderwerp mee te nemen in 
Nieuwsbrief en site. Verder lijkt Gorssel.nl handiger qua nieuwsmedium. 

8. Gorssel bloeit: project loopt erg goed! Overleg geweest met Circulus Berkel, 
gemeente en dorpsraad. Aantal locaties genoemd en bekeken, Eric Suyten 
(Gorssel Bloeit) spreekt met omwonenden. Schapen: is goed gegaan, project 
wordt voortgezet. Enthousiaste reacties. 

9. Zo&Nu gaat weer ijs verkopen bij de pont. 
10. Duurzaamheid: Henri Jaartsveld wil project opzetten met hybride pompen, met 

diepteboring en voorbereiding op waterstof. Henri zoekt: 5 tot 10 
geïnteresseerden die zo’n hybride systeem zouden willen en tevens bereid zijn 
gezamenlijk dit project verder uit te werken. Door schaalvoordeel en kennis 
deling kunnen we stappen maken. Mensen die geïnteresseerd zijn kunnen zich 
aanmelden bij Henri. 

11. Ook vanavond: vergadering Dirk Jacques over energie: notulen/verslag volgt. 
12. GA!: 6 plannen gezien voor 2 locaties. Massastudie. Er worden 4 

driedimensionaal uitgewerkt. Die worden door college aanschouwt, daarna aan 
inwoners voorgelegd. 

13. Voor volgende vergadering: 
Buurtvereniging uitnodigen voor volgende vergadering. 

Nieuwe dorpsplan. 

Status Financiën. 

BBQ werkgroepen 16 juni, inloop vanaf 18.00. 

Margreet Vos wil graag terugkoppeling automaatje. 

Paul gaat test rit plannen en maken met automaatje 

Fijn dat er al aanmeldingen zijn om bij de update van het Dorpsplan te helpen. 

  

  

  

  

  

 


